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De fractie heeft de volgende vragen:

De WD heeft vernomen dat er zorgen zijn over de parkeercapaciteit op het Leisurepark De Stok.
Deze zorgen zijn van nu, maar ook zeker voor de korte en lange termijn op De Stok.

Onder meer de (openbare) parkeervoorzieningen nabij het Hooihuis zijn regelmatig overbelast. Ook
de CBR-activiteiten verhogen de parkeerdruk (en zorgen voor onveilige situaties). Hierdoor worden
private parkeergelegenheden [gereserveerd] gebruikt als openbare parkeergelegenheden.

Er zijn mooie initiatieven die de WD zeer toejuicht, zoals de plannen voor het hotel, Playdôme en

natuurlijk de groei van het outletcentrum. Door de aanloop van meer bezoekers zullen meer of andere
voorzieningen dan wel maatregelen wellicht noodzakelijk zijn.

Vraag 1

ln hoeverre bent u van mening dat er gedegen gekeken moet worden naar de parkeercapaciteit en -
maatregelen voor nu, korte en middellange termijn bij Leisurepark De Stok?

Yraag2

Bent u het met de WD eens, dat het op bepaalde dagen en tijden zo druk is in bepaalde delen van
het gebied De Stok, dat bezoekers gebruik maken van private parkeergelegenheden in plaats van
openbare?

Vraag 3

3a.

Bent u bereid om een parkeeronderzoek te starten ten behoeve van de huidige situatie en de situatie
op korte en middellange termijn op verschillende dagen (doordeweeks/weekend) en tijden
(ochtend/middag/avond) om zo voor de toekomst voldoende parkeercapaciteit te waarborgen?

3b.

Zo ja, kunt u over de uitkomsten van dit onderzoek de gemeenteraad informeren?

Namens de fractie van WD,

Sanneke Vermeulen



Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1. Op piekmomenten is de parkeercapaciteit op het Leisure Park Roosendaal niet altijd
voldoende. Het Designer Outlet heeft in dat kader in het Leisure Park Roosendaal, mede gezien de
toekomstige ontwikkelingen, een onderzoek laten verrichten naar de behoefte en mogelijkheden.

2. We zien dat er soms ook geparkeerd wordt op privéterreinen, tenzij de privé parkeerterreinen

zijn afgesloten, zoals bijvoorbeeld bij het zwembad.

3a Nee, het door het Designer Outlet uitgevoerde parkeeronderzoek heeft de situatie in beeld
gebracht.

3b We zijn in gesprek met het Leisure Park Roosendaal over de toekomstige ontwikkelingen, wat
de consequenties en wensen zijn in dat kader. Zodra meer duidelijkheid bestaat over
die ontwikkelingen zullen we de raad uitgebreid informeren, inclusief de oplossingen voor de
parkeerdruk.

Wij vertrouwen erop U hiermede voldoende te eerd

Hoogachtend

Burgemeester en wethouders van Roosendá

De secretaris, De


